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Abstract (en)
The bolt is displaceably located against spring force in relation to the thin wall (12). The bolt is formed by a second trough (18) which is displaceably
located in the first trough (14) held in the first trough in the thin wall and against the force of a spring (20). The first trough has a nose formation (26)
projecting over the outer wall plane (24). The nose formation, when the first trough is pressed into the cut-out (16) of the thin wall, can be switched
back in the wall plane against spring force, forming a surface (30) which clamps on the inner surface or edge of the cut-out.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein Riegelverschluß (10) zur Montage in einer dünnen Wand, wie Blechschranktür (12), bestehend aus einer Griffmulde (14), die
in einen rechteckigen Ausschnitt (16) in der dünnen Wand (12) einrastbar ist, und die an einer Rechteckseite einen Riegel (18) umfaßt, der gegen
Federkraft (20) bezüglich der dünnen Wand (12) verschieblich gelagert ist, wobei erfindungsgemäß der Riegel (18) von einer zweiten Mulde gebildet
wird, die in der ersten, in der dünnen Wand (12) gelagerten Mulde (14) gegen Federkraft (20) verschieblich gelagert ist. <IMAGE> <IMAGE>
<IMAGE> <IMAGE>
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